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"Meer middelen nodig om wildschade aan te pakken"
nieuws

Het blauwe bessenbedrijf Blueberry Fields in het Limburgse Koersel trekt aan de alarmbel omdat de everzwijnen er almaar driester te
werk gaan. Waar delen van de plantage in het verleden al wel vaker werden omgewoeld, eten de zwijnen nu ook de bessen op. Een derde
van de 25 hectare tellende bessenplantage werd opgegeten. Boerenbondvoorzitter Sonja De Becker pleit ervoor om jagers meer
middelen te geven om de everzwijnenpopulatie onder controle te houden, zoals dempers en nachtrichtkijkers. “Politici moeten moed
tonen in dit verhaal”, zegt ze in het tijdschrift De Vlaamse Jager.
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Het blauwe bessenbedrijf Blueberry Fields in het Limburgse Koersel trekt aan de alarmbel omdat de everzwijnen er almaar driester te werk gaan. Waar
delen van de plantage in het verleden al wel vaker werden omgewoeld, eten de zwijnen nu ook de bessen op. Een derde van de 25 hectare tellende
bessenplantage werd opgegeten. Boerenbondvoorzitter Sonja De Becker pleit ervoor om jagers meer middelen te geven om de everzwijnenpopulatie
onder controle te houden, zoals dempers en nachtrichtkijkers. “Politici moeten moed tonen in dit verhaal”, zegt ze in het tijdschrift De Vlaamse Jager.
Het is de eerste keer in 30 jaar tijd dat Luc Vandebroek, de eigenaar van Blueberry Fields, vaststelt dat everzwijnen de blauwe bessen opeten. Hij voelt
zich dan ook machteloos. “De overheid ontloopt zijn verantwoordelijkheid. Wij zijn een fruitbedrijf, geen veebedrijf. Het kan toch niet de bedoeling
zijn dat wij onze plantage van 25 hectare moeten omheinen om de dieren buiten te kunnen houden? En wie gaat de kosten ervan betalen?”, klinkt het in
Het Belang van Limburg. De bessenteler vindt dat het aan de overheid is om zijn natuurgebieden te omheinen. “We zijn tegenwoordig meer bezig met
de everzwijnen, dan met de bessen.
In dat kader krijgt hij steun van Boerenbondvoorzitter Sonja De Becker. In een interview in het augustusnummer van De Vlaamse Jager, het ledenblad
van de Hubertus Vereniging Vlaanderen, stelt ze dat de regeling voor schadevergoeding bij wildschade door everzwijnen niet naar behoren werkt. “Te
weinig betrokkenen kunnen er beroep op doen. Veel van die aanvragen worden niet eens ontvankelijk verklaard. De regeling moet dringend op een
andere leest geschoeid worden”, aldus De Becker.
Daarnaast vindt ze dat de overheid meer moed moet tonen in de bestrijding van everzwijnen. “Jagers moeten over de nodige middelen kunnen
beschikken om een efficiënt beheer uit te voeren, zoals het gebruik van geluidsdempers en nachtrichtkijkers. Ik begrijp dat het maatschappelijk gevoelig
ligt, maar als de regels niet werken, moeten politici de moed tonen om ze te veranderen”, besluit de Boerenbondvoorzitter.
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